
 آرمان ملی: فدراسیون فوتبال به تازگی مجید جلالی را به 
عنوان تکنیکال دایرکتور انتخاب کرده و مراسم معارفه ای که 
برای مجید جلالی در این سمت گرفته شد در فدراسیون 

فوتبال کم سابقه بود. 
 صحبت های جلالی 

مجید جلالی در حاشیه انتخابش به عنوان مدیر توسعه و 
پیشرفت فدراسیون فوتبال اظهار داشت: اولین بار است در 
فوتبال پست سازمانی می گیرم. حتی ۳۰ سال که در آموزش و 
پرورش کار کردم نیز در وسط حیاط بودم. وقتی به برنامه های 
مختلف AFC می رفتم همیشه غبطه می خوردم چرا با وجود 
که باید  کشورمان، به جایگاهی  پتانسیل بی نظیر فوتبال 
نرسیده ایم. وی افزود: باید نظام هماهنگ در کشور جا بیفتد. 
وقتی فدراسیون این پیشنهاد را به من داد و علی تارقلی زاده 
به من گفت بیا این پیشنهاد را پذیرفتم. وقتی نزد مهدی 
تاج رفتم گفتم ۳ آدم شناخته شده فوتبال به من گفتند این 
، زیرا فدراسیون پشت برنامه هایت نمی ایستد.  پست را نپذیر
مدیر توسعه و پیشرفت فدراسیون فوتبال گفت: در آن جلسه 
نبی، ممبینی و تارقلی زاده حضور داشتند و رئیس فدراسیون 
کنون بیشتر در حوزه های اداری و اجرایی کار کرده ایم  گفت تا
کنون می خواهیم در حوزه فنی پیشرفت کنیم. اطمینان  و ا
می دهم می خواهم وارد عمل شویم و با تمام توان برنامه خود 
را عملیاتی کنیم. ابتدا باید گستردگی ایجاد کنیم و از درون آن 
به نخبه ها برسیم. آرسن ونگر می گوید وقتی برنامه پیشرفت را 
تدوین می کنید باید نگاه تان به آینده باشد و به نتایج زودگذر 

نگاه نکنید. 
 نظر تاج 

مهدی تاج در مراسم معارفه مجید جلالی به عنوان مدیر 
توسعه و پیشرفت فوتبال ایران اظهار داشت: اولاً خوشحالم 
در این جلسه حضور دارم و خوشحال ترم از اینکه چنین 
اتفاق خوبی در فدراسیون فوتبال می افتد. واقعیتش من 
به فوتبال آشنا هستم و از خیلی سال پیش، از سال ۱۳۶۸ در 
بخش مدیریتی فوتبال فعالیت دارم. افرادی مثل ابراهیم 
شکوری بازیکن ما بودند. وی تصریح کرد: تیم ملی ما دوم 
آسیاست، فوتسال مان در رده ششم جهان قرار دارد، فوتبال 
ساحلی ما برای قهرمانی جهان تلاش می کند و...، اینکه اینها 
کافی هستند یا نه؟! من می گویم کافی نیست. اهدافی تعیین 
کرده اند و سؤال پرسیده می شود فدراسیون می تواند انجام 
دهد که باید گفت مطمئناً نه. همه از شهرداری ها گرفته تا 
گر یک  وزارت ورزش و جوانان برای فوتبال کار می کنند، ولی ا
جای کار کاتالیزور و مدیریتی انجام دهد و حلقه ها را به هم 
وصل کند، این همان تکنیکال دایرکتور هایی می شود که 
صحبتش را انجام دادم. رئیس فدراسیون فوتبال راجع به 
درخواست بودجه بالای جلالی برای توسعه و پیشرفت فوتبال 

ایران تصریح کرد: بله، همین طور است. فیفا و AFC پولی در 
ج همین کار شود. ما نیز باید  این زمینه می دهد که باید خر
پولی بگذاریم، مثل توسعه و افتتاح هتلی که ساخت و ساز 
آن را متوقف نکرده ایم. یعنی در واقع بودجه ساختمانی مان 
ج بودجه جاری نکرده ایم. تاج همچنین در جمع  را خر
خبرنگاران در مورد انتخاب جلالی به عنوان مدیر توسعه 
و پیشرفت فوتبال ایران گفت: یک جا هایی در فدراسیون 
فوتبال حلقه های گُمشده وجود دارد و اینکه بتوانیم تیم های 
نوجوانان، جوانان و امید را به گونه ای به بار بیاوریم تا در 
تیم ملی بزرگسالان از آنها جواب بگیریم. شهرداری ها، وزارت 
ورزش، دانشگاه ها، آموزش و پرورش ها و... کار می کنند، ولی 
حلقه اتصالی بین آنها وجود نداشت، این همان چیزی بود 
که به آن تکنیکال دایرکتور می گویند. این کار به صورت جدی 

شروع شده است. 
 صحبت مدیر سابق 

پستی که پیش از این افراد دیگری عهده دار آن بودند، 
اما این همه برایش تبلیغ نشده بود و شاید اصلا کمتر کسی 
می دانست که در چارت اداری فدراسیون فوتبال چنین 
سمتی هم وجود دارد، تکنیکال دایرکتور  بود. آخرین نفری 
که این سمت را در فدراسیون فوتبال داشته میرشاد ماجدی 
گذار کردند و البته  بوده که از سال ۱۳۹۹ این سمت را به او وا
گهان اعلام شد مجید  بدون اینکه وی را در جریان بگذارند نا
جلالی به این سمت گمارده شده است. در مورد انتخاب 
ح وظایف نیست بلکه  مجید جلالی ابهام فقط در مورد شر
ح است. این طور  موضوع بعدی بحث تضاد منافع هم مطر
کادمی فوتبال است  که گفته می شود او در شرق تهران دارای ا
و طبق تصمیمی که سال ۱۴۰۱ در فدراسیون فوتبال از سوی 
کمیته اخلاق گرفته شده افرادی که در فدراسیون فوتبال 

مشغول به کارمی شوند در بیرون از این مجموعه نمی توانند 
فعالیت های تجاری در زمینه فوتبال داشته باشند. 

میرشاد ماجدی رئیس کمیته جوانان و عضو هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد انتخاب مجید جلالی 
گفت: من به مجید جلالی تبریک می گویم و اتفاقا 
معتقد هستم که هر فدراسیون فوتبالی نیازمند چنین 
پوزیشنی هست. بخش تکنیکال دایرکتور در تمامی 
فدراسیون های مطرح فعال است که کارشان برنامه 
ریزی و آینده نگری حداقل چهار ساله و  مشاوره 
دادن به کمیته های مختلف فدراسیون است. وی 
در خصوص اینکه جلالی از چارتی که برای این 
سمت در نظر گرفته رونمایی کرد، گفت: من هم 
این موضوع را شنیدم ولی تعجب کردم. چون تا 
قبل از این معارفه من سه سال در فدراسیون این 
سمت را داشتم اما هیچ وقت چنین سطحی از 

اختیارات را به من ندادند. به طور کلی شرح وظیفه تکنیکال 
دایرکتور چارت بندی نیست و تا جایی که می دانم و در جریان 
هستم فردی که این سمت را دارد باید نقش طراح داشته 
باشد نه اجرایی چون کار اجرا با کمیته ها و دپارتمان هاست و 
این به صورت قانونی در اساسنامه ذکر شده است و کمیته ها 
هر کدام دارای رئیس و اعضا هستند. از مهدی تاج هم این 
انتظار را داریم که شرح وظایف مجید جلالی را بهتر شرح دهد 
تا در آینده خدای نکرده تداخل وظایفی پیش نیاید. ماجدی 
در پاسخ به این پرسش که آیا چنین سمتی در اساسنامه 
کید کرد: در اساسنامه  فدراسیون تعریف دارد یا خیر هم تا
فدراسیون ما چنین سمتی نداریم. فقط در فدراسیون ها 
که این سمت باشد. تا فردی ناظر عملکرد  ح است  مطر
کمیته ها و دپارتمان ها باشد در ضمن تکنیکال دایرکتور 
کادمی و مدرسه فوتبال همکاری  نباید با هیچ باشگاه و تیم و آ
داشته باشد و به عنوان یک فرد مستقل حضور داشته باشد 
که مثلا با این پوزیشن بازیکنان و خانواده ها را به سوی باشگاه 
کید می کنم این پست  خود یا تیم خود سوق دهد باز هم تا
فقط طراح و تا حدی سیاست گذار 

برای آینده است. 
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بازگشت سه باره زلاتان به میلان 
میلان  به  دیگر  بار  ابراهیموویچ  زلاتان 
بازگشت؛ این بار در سمتی متفاوت با دو بار 
ابراهیموویچ  گزارش اسپورت۲۴،  قبلی. به 
هفته هاست تصمیم به بازگشت به میلان دارد 
کنون قراردادی سه ساله با این باشگاه امضا  و ا
کرد تا به عنوان عضوی از تیم مدیریتی در این 
کره برای یک  باشگاه فعالیت کند. او در حال مذا
سمت جدید در روسونری است. گزارش شده 
است که تاخیر در انتصاب ستاره سابق سوئدی 
به دلیل تغییر احتمالی در کادر مربیگری بوده 
است. شکست سه بر دو مقابل آتالانتا به تمام 
کسب اسکودتو  جاه طلبی های میلان برای 
کنون میلان کار سختی برای صعود  پایان داد و ا
گر پیولی  به دور بعدی لیگ قهرمانان دارد. ا
اخراج شود، محتمل ترین سناریو این است که 
مربی فعلی تیم جوانان پریماورا آباته به هدایت 

تیم را بر عهده گیرد. 

ویژه

لما  پا تیم  نی  ما قهر ز  ا پس 
اسپانیا در جام باشگاه های 
جهان که اولاد قباد موفق به 
گل شده بود،  ساختن یک 
وزنامه مارکا اسپانیا  سایت ر
در قسمتی از یادداشتش به 
ستاره ایرانی پرداخت و از او به 
عنوان یکی از بهترین های تیم 

اسپانیایی نام برد. 

ر  د س  پنیا لد ا و ل  تسا فو تیم 
شرایطی که احمدعباسی را مثل 
همیشه در لیست بازیکنان خود 
گنا  داشت، مقابل تیم مدعی کارتا
قرار گرفت و سعی داشت به برتری 
دست پیدا کند و از پایین جدول 
که درخشش و  بگیرد  فاصله 
گلزنی فوتسالیست ایرانی این 

اتفاق را رقم زد. 

سابق  ستاره  ابراهیمی  امید 
که حضور تعویضی  ل  استقلا
در نخستین مسابقه تیم ملی 
ر  د هنگ کنگ  بل  مقا ن  ا یر ا
مرحله مقدماتی جام جهانی 
2026 داشت، پس از گلزنی برای 
الشمال در تقابل با قطر اس. 
سی و حضور موثر در بازی با 
السد، برابر الغرافه هم درخشید. 

ت
شــ

س نو
عک

        ستاره   بهترین درخشش

گفتوگو

ناصر ابراهیمی، پیشکسوت پرسپولیس در 
مورد وضعیت این تیم صحبت کرد. 

 چرا پرسپولیس به الدحیل باخت و بعد 
از آن خیلی حاشیه به وجود آمد؟

ما باید این مهم را در نظر بگیریم که ده سال 
است فوتبال ایران در حال در جا زدن است 
از این رو است که دیگر نه تیم ملی در قاره 
کهن و نه تیم های باشگاهی سال ها است که 
کار خاصی انجام دهند و بروز  نتوانسته اند 
بعضی از موفقیت ها هم مقطعی است. من 
در رابطه با بازی پرسپولیس هم می خواهم 
بحثم را این گونه شروع کنم و دوست ندارم 
بازیکنان پرسپولیس هم از دست من ناراحت 
شوند اما به عنوان کسی که سال ها فوتبال 
بازی کرده و بالای سی سال در همه رده ها 
مربیگری کرده می گویم که بازیکنان پرسپولیس 
بیشتر فوتبال باز هستند تا فوتبالیست و اصولاً 
که بتوانند  گونه ای نیست  توانایی شان به 
در عرصه های مهم کار را در آورند به همین 
دلیل است که مربی را خراب می کنند. مثلاً 
در بازی با الدحیل دیدیم که در حضور بالای 
گذار کردند. الان  گر بازی را وا 7۰ هزار تماشا
هم بعضی ها زوم کرده اند روی برانکو اما من 
معتقدم برانکو چیزی فراتر از یحیی ندارد و 
بی جهت مربی ایرانی را نکوبیم. برای این حرفم 
هم مصداق عینی دارم؛ برانکو تیم پرسپولیس 
را به فینال آسیا رساند یحیی هم همین کار 
را با پرسپولیس انجام داد یا قهرمانی سه گانه 
برانکو را یحیی هم با پرسپولیس تکرار کرد. به 
همین دلیل من فکر نمی کنم در حال حاضر 
برانکو چیز جدیدی برای پرسپولیس و فوتبال 
ما داشته باشد و برای بازی های آسیایی که 
در تیم ملی ما هم موفق عمل کرد مربوط به 
گذشته است و الان نمی تواند کار خاصی برای 
فوتبال ما انجام دهد همان طور که کی روش 
هم دیدید بعد از اینکه هشت سال هیچ کاری 
در عرصه مقام در آسیا و حتی در صعود از 
گروه مان در جام جهانی نتوانست انجام دهد 
به کلمبیا و مصر و قطر رفت و دست آخر از قطر 
هم اخراج شد چون به همه ثابت شد که او 
چیز خاصی ندارد که به فوتبال قطر اضافه کند. 
وقتی این مسائل را کنار هم قرار می دهم به این 
گرانی که بعد از قهرمانی  نتیجه می رسم تماشا
یحیی را بت کرده و به او لقب امپراتور دادند 
حالا نباید علیه او حیا کن رها کن بدهند و به 

سوی او بطری پرتاب کند. 

ابراهیمی: 
ده سال است فوتبال 

ایران در حال 
در جا زدن است

بازگشت مهدی تقوی به کشتی 
ایسنا: ستاره سال های نه چندان دور کشتی 
ایران قرار است در قامت مربی به فعالیت خود 
در تیم ملی کشتی آزاد ادامه بدهد. رقابت های 
کشور به عنوان مرحله  کشتی آزاد قهرمانی 
نخست انتخابی تیم ملی از روز چهارشنبه در 
ساری برگزار می شود. پس از روی کار آمدن 
محسن کاوه به عنوان سرمربی جدید تیم ملی 
کشتی آزاد، صحبت های زیادی درباره احتمال 
حضور ستاره های سابق کشتی ایران همچون 
مهدی تقوی و صادق گودرزی در کادر فنی 
تیم ملی شنیده شد. حال با توجه به در پیش 
بودن رقابت های انتخابی تیم ملی، نام مهدی 
تقوی ستاره سابق کشتی ایران و دارنده ۲ 
مدال طلای جهان در سال های ۲۰۰۹ و ۲۰۱۱ 
در میان کمیته فنی این رقابت ها قرار گرفت 
تا حضور او در کادر فنی تیم ملی جدی تر از 
همیشه شود. تقوی چند سال پیش و پس از 
شکست مقابل حسن یزدانی در انتخابی وزن 
7۰ کیلوگرم تیم ملی کشتی آزاد برای مسابقات 
کنار رفت  از دنیای قهرمانی   ،۲۰۱۵ جهانی 
کشتی  و طی این سال ها فعالیت جدی در 
محمدی،  غلامرضا  کاوه،  محسن  نداشت. 
مهدی تقوی و اباذر اسلامی اعضای کمیته 
فنی در این رقابت ها هستند. تیم را بر عهده 
گیرد. انتظار می رود ابراهیموویچ روی نیمکت 
و در رختکن در کنار او باشد و به عنوان یک 
خط ارتباطی مستقیم با مالک باشگاه عمل 
که تمایلی به  گفته است  کند. ابراهیموویچ 
ممکن  روسونری  اما  ندارد  سرمربی شدن 
است امیدوار باشد که با این رویکرد نظر او را 

تغییر دهد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

بیــنالمــلل
که تیمش    سرمربی پرتغالی رم بعد از شب سختی 
تجربه کرد حاضر به حضور در نشست خبری نشد. به گزارش 
اسپورت، روزهای سخت رم با هدایت ژوزه مورینیو ادامه دارد. 
رم در ادامه نتایج ناامید کننده خود این بار به تساوی رسید. 
جالوروسی یکشنبه شب در چارچوب هفته پانزدهم سری آ 
به مصاف فیورنتینا رفت که در این دیدار خانگی به سختی به 
تساوی یک، یک رسید. با این نتیجه، رم با ۲۵ امتیاز در رده 
چهارم باقی ماند تا اختلاف این تیم با صدرنشین به ۱۳ امتیاز 
افزایش پیدا کند. فیورنتینا هم با ۲۴ امتیاز رتبه هفتم را به 
خودش اختصاص داد. ژوزه مورینیو حاضر نشد که در نشست 
خبری بعد از بازی شرکت کند. پیش بینی می شد که آقای 
خاص بعد از دو کارت قرمز برای تیمش و مصدومیت دیبالا و 
آزمون نشست خبری خاصی داشته باشد اما او تصمیم گرفت 
که نشست خبری را تحریم کند. مورینیو تا تابستان سال بعد 
با رم قرارداد دارد. پیش بینی می شود که قرارداد این سرمربی 
پرتغالی تمدید نشود. تیم او در فصل جاری نوسان زیادی 
کی از این است که آقای خاص  داشته است و گمانه زنی ها حا
در تابستان راهی لیگ عربستان می شود تا هدایت یک تیم 

بزرگ سعودی را برعهده بگیرد. 

مشکل ترین و پیچیده ترین دربی 
سال های اخیر 

تیم پرسپولیس بعد از چند دیداری که در لیگ برتر و لیگ 
قهرمانان آسیا نتایج خوبی نگرفت، بازی بدی را با هوادار انجام 
نداد. مهم ترین مسئله پیروزی مقابل این تیم بود. همچنین 
در ۶ بازی اخیر ۴ مساوی و ۲ باخت را به دست آورده بود که 
خوشبختانه مقابل هوادار به پیروزی رسیدند. پرسپولیس 
ضمن کسب ۳ امتیاز با عملکرد مناسبی که قبل از دربی داشت 
با روحیه بهتری به میدان خواهد رفت. از سوی دیگر استقلال 
دومین مساوی پیاپی خود را به دست آورد و فاصله امتیازی 
تیم صدر جدول با پرسپولیس و سایر تیم ها کمتر شد. با اینکه 
پیروزی با تعداد گل های بیشتر می تواند اعتماد به نفس تیم را 
بالاتر ببرد و قبل از دیدار دربی باید تیم با روحیه مناسب و بهتر 
خودش را آماده کند، اما مهم گرفتن پیروزی در دیدار ماقبل دربی 
بود. این دربی مشکل ترین و پیچیده ترین دربی سال های اخیر 
خواهد بود. چون همه چیز در زمین نیست؛ به ویژه اینکه نیمکت 
استقلال تغییر کرده است و هر هفته با نیمکت حریفان با چالش 
مواجه می شوند. احتمال دارد ایجاد حواشی روی نیمکت یک 
کتیک باشد که استقلالی ها هر هفته به دنبال این موضوع  نوع تا
هستند. البته باید ببینیم که این سیستم شان به سرانجام 
می رسد یا نه؟ در بازی فولاد هم جنجال به پا شد و سال هاست 
کسانی که روی نیمکت استقلال می نشیند این اتفاقات را رقم 
می زنند و این ماجرا ادامه دار است. آرامشی که یحیی گل محمدی 
دارد و درگیر نشدن و دامن نزدن به حواشی که استقلالی ها درست 
می کنند، می تواند به پرسپولیس کمک کند. افشین پیروانی هم 
خ دهد  حواسش جمع است و نمی گذارد تا اتفاقی در دربی ر
تا تمرکز بازیکنان روی بازی باشد. دیدار بسیار مشکلی است؛ 
استقلال پرمهر ه ترین تیم لیگ امسال است، نیمکت و بازیکنان 
کیفیتی هستند. متأسفانه  داخل زمینش بازیکنان بزرگ و با
گل محمدی ابزار هایی که لازم داشت را این فصل روی نیمکت 
ندارد. از طرفی آسیب دیدگی هایی که برای برخی بازیکنان نظیر 
وحید امیری، مرتضی پورعلی گنجی و یاسین سلمانی اتفاق افتاد 

باعث شد دست سرمربی پرسپولیس خالی شود. 

عبدی بهادر
کارشناسفوتبال

شاهرخ بیانی کارشناس فوتبال کشورمان 
گفت: باید به سلیقه و تفکر امیر قلعه نویی 
بازیکنان به تیم ملی احترام  برای دعوت 

بگذاریم. 
  وضعیت تیم ملی

 شاهرخ بیانی در گفت وگو با فارس، در مورد 
آخرین وضعیت تیم ملی فوتبال کشورمان در 
فاصله حدود یک ماه تا آغاز جام ملت های 
آسیا اظهار داشت: تیم ما شرایط بدی ندارد. 
همان بازیکنان دوران کارلوس کی روش نیز 
کنون در اختیار قلعه نویی هستند و تغییرات  ا
خاصی نداشته ایم. شاید فقط محمد محبی 
به ترکیب اضافه شده است. به جز بازی با 
کسب  کنون نتایج خوبی  ازبکستان هم تا
کرده ایم. در آن مسابقه به دلیل از دست 
دادن پیروزی دو بر صفر و مساوی شدن بازی 
انتقاداتی علیه کادر فنی مطرح شد اما در کل 
شرایط خوب است. با این وجود نمی توانیم 

توقع خیلی زیادی از تیم ملی داشته باشیم. 
  ایرادهای ساختار تدافعی

وی در مورد ایرادهای ساختار تدافعی 
تیم ملی توضیح داد: من هم چنین اعتقادی 
دارم که ساختار دفاعی ما ضعیف است و 
در کار دفاع سرعت پایینی داریم. باید در 
همین فرصت باقیمانده تا جام ملت ها روی 
مدافع مان کار کنیم تا سرعت شان بالاتر برود. 
کندی دفاع وسط های ما نگران کننده است. 
که تمام تیم های دنیا مدافع  در شرایطی 
سرعتی در اختیار دارند. مدافعان تیم ملی 
قدرت سرزنی خوبی دارند، اما در سرعت 
و چرخش مقداری ضعف دارند. باید این 
ضعف را برطرف کنیم. خود امیر قلعه نویی 
نیز این موضوع را به خوبی می داند و باید 
برای آن چاره ای بیندیشد. در لیگ برتر هم 
مدافعانی داریم که می توانند این نقص را 

پوشش بدهند. 

 انتظارات 
کارشناس فوتبال در مورد اینکه مردم توقع 
یا  نهایی  نیمه  به  تیم ملی دست کم  دارند 
فینال جام ملت ها صعود کند، گفت: ساختار 
فوتبال ما ایراد دارد. به جز ۴- ۳ بازیکن، سایر 
لژیونرهای ما در تیم های خود بازی نمی کنند 
و این به تیم ملی لطمه می زند. از نفرات داخل 
لیگ برتر هم می توانیم نفرات خوبی پیدا 
کنیم که به ایران کمک کنند اما این موضوع به 
سلیقه خود قلعه نویی باز می گردد. خودش هم 
نسبت به برخی مسائل نگرانی دارد و در آخرین 
مصاحبه اش گفت اسم در زمین بازی نمی کند. 

 دیدار تدارکاتی 
وی در مورد دیدارهای تدارکاتی تیم ملی 
از  یکی  داد:  پاسخ  ملت ها  جام  از  پیش 
ایرادهای اساسی تیم ما همین است که بازی 
تدارکاتی خوب انجام ندادیم و مقابل حریفی 
قرار نگرفتیم که بتوانند به خط دفاع ما فشار 
بیاورد. بیشتر حریفان تدارکاتی ایران ضعیف 
بودند. هر چند آنها را بردیم اما از لحاظ فنی 
کمکی به تیم ما نکرد. به همین ژاپن نگاه کنید 
که با چه تیم هایی بازی می کند و وضعیت ما را 
هم در نظر بگیرید. در جام ملت ها بازی های 
سختی داریم و ای کاش تیم ملی قبل از این 
بازی  قدرتمندتری  حریفان  با  مسابقات 
می کرد. من حتی این تورنمنت را سخت تر از 

انتخابی جام جهانی می دانم. 
 ایراد به لیست تیم ملی؟

وی در مورد مباحثی که در روزهای اخیر 
نسبت به دعوت نشدن مهدی قائدی به 
تیم ملی منتشر شد، عنوان کرد: قائدی بازیکن 
بسیار خوبی است اما دعوت بازیکنان به 
تیم ملی سلیقه سرمربی است. همان گونه 
که کی روش مطابق تفکرش بازیکن انتخاب 
می کرد، باید این حق را برای قلعه نویی هم 

قائل شویم.

 بیانی: قائدی کیفیت فنی بالایی دارد اما باید 
به سلیقه قلعه نویی احترام بگذاریم 

از چارت عجیب تا بودجه سنگین و مراسم معارفه کم سابقه 
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